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   OBEC  SEŇA 

Seňa 200, 044 58 Seňa, Slovenská republika 

IČO 00324698 

 

 

Z Á P I S N I C A 
 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Seni, ktoré sa uskutočnilo 

 dňa 26.09.2023 o 17:00 hod. 

 

 

Miesto konania: Kultúrny dom Seňa  

 

Prezenčná listina 

  

Prezencia riadnych členov orgánu 

 

Meno Funkcia Prítomnosť Čas 

Estera Čučková volený člen samosprávy prítomná 17:00 – 19:25 

Július Domonkoš volený člen samosprávy prítomný  17:00 – 19:25 

Ing. Ondrej Kožej volený člen samosprávy prítomný 17:00 – 19:25 

Silvia Langová volený člen samosprávy prítomná 17:00 – 19:25 

Martin Limánek volený člen samosprávy prítomný  17:00 – 19:25 

Ing. Csaba Mitro volený člen samosprávy prítomný 17:00 – 19:25 

Bc. Ľudmila Pillárová volený člen samosprávy prítomná  17:00 – 19:25 

Ing. Štefan Puzder  volený člen samosprávy prítomný 17:00 – 19:25 

Jaroslav Szabó volený člen samosprávy prítomný 17:00 – 19:25 

 

Priebeh  rokovania 
 

Bod č. 1 -  Otvorenie (určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice). 

 

Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

 

Zápis z rokovania 

Pani starostka obce privítala obecné zastupiteľstvo na zasadnutí OZ. Na zasadnutí boli prítomní devitati 

poslanci obecného zastupiteľstva. Pani starostka obce konštatovala, že zasadnutie je uznášaniaschopné. 

Za zapisovateľku bola určená Mgr. Denisa Vašková a za overovateľov zápisnice boli určení poslanci p. 

Silvia Langová a p. Martin Limánek.  

 

 

 

Bod č. 2 - Schválenie programu zasadnutia 

 

Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

Starostka obce predložila na schválenie nasledovný program rokovania: 
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1.  Otvorenie (určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice). 

2.     Schválenie programu zasadnutia OZ. 

3.     Kontrola uznesení. 

4.     Prerokovanie žiadosti o odkúpenie časti parcely (p. Peter Parkanský) 

5.     Výročná správa za rok 2022 

6.     Monitorovacia správa za I. polrok 2023 

7.     Rozpočtové opatrenie č. 6/2023 

8.     Schválenie VZN obce Seňa č. 1/2023 o určení školského obvodu 

9.     Otváranie predloženej ponuky vo verejnej obchodnej súťaži (pozemok súp. číslo 16) 

10.   Žiadosť o stanovisko k ponuke odpredaja pozemku (p. Kné Jáki Szilvia) 

11.   Zámer vybudovania parkoviska pri obecnom cintoríne    

12.   Rôzne 

                    - žiadosť o odstránenie parkovacích zábran pred nehnuteľnosťou č.d. 287 

                    - žiadosť o preplatenie kanalizačnej prípojky – p. Bartolomej Makó 

                    - žiadosť o riešenie odvodnenia cesty z Rómskeho kopca pri č.d. 90    

                    - informácia o realizácii oplotenia na obecnom cintoríne (podnet p. Ivanková) 

13.  Interpelácia poslancov. 

14.  Diskusia. 

15.  Záver. 
 

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 56 

Návrh Obecné zastupiteľstvo obce Seňa schvaľuje program rokovania zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva. 

Číslo: 56 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 56/VI/2023 

 

Schválené hlasovaním č. 56 

Obecné zastupiteľstvo v SENI 

s c h v a ľ u j e 

program rokovania zasadnutia Obecného zastupiteľstva.  

 

 

Bod č. 3 –Kontrola uznesení 

 

Pani starostka obce prečítala uznesenia prijaté na predchádzajúcom zasadnutí Obecného zastupiteľstva  

zo dňa 29.06.2023 

 

Správa č. 4/2023 o kontrole plnenia uznesení prijatých OZ v Seni dňa 29.06.2023  - ku dňu  26.09.2023. 

V súlade s §18d  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov bola 

vykonaná kontrola plnenia uznesení prijatých OZ v Seni. 

 
Na predchádzajúcom obecnom zastupiteľstve boli prijaté uznesenia č. 47/V/2023 až 55/V/2023. 

 

Uznesenie č. 47/V/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Seňa schválilo program rokovania zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

 

Uznesenie č. 48/V/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Seňa zobralo na vedomie kontrolu plnení uznesení z predchádzajúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  
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Uznesenie č. 49/V/2023 

Obecné zastupiteľstvo v SENI schválilo Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023. 

 

Uznesenie č. 50/V/2023  

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu obce za rok 2022. 

  

Uznesenie č. 51/V/2023  

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schválilo záverečný účet obce Seňa za rok 2022 bez 

výhrad.  

  

Uznesenie č. 52/V/2023  

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schválilo Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 s pozmeňujúcim 

návrhom.   

  

Uznesenie č. 53/V/2023 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schválilo odkúpenie nehnuteľného majetku do vlastníctva 

obce  v záhradkárskej lokalite od deviatich spoluvlastníkov. Zmluvy boli podpísané a majetok bol 

prevedený do vlastníctva obce za celkovú kúpnu cenu všetkých  podielov 4500 €.   

 

Uznesenie č. 54/V/2023 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schválilo podmienky verejnej obchodnej súťaže na 

odpredaj  pozemkov pod súpisným č. 16 vo vlastníctve obce vedených na LV č. 820 v celkovej výmere 

839 m2.  

 

Uznesenie č. 55/V/2023 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schválilo prenájom časti obecného pozemku  

č. 147/2 ostatná plocha vedeného na LV 820 v k.ú. Seňa o výmere 27 m2, ktorý  bude využívaný ako 

skladový priestor pred objektom ABC Potraviny, Seňa 333  pre žiadateľku p. Máriu Vitkovú - BEKY, 

IČO: 51465345,  Kechnec 207, 044 58 Seňa za ročnú sumu prenájmu 162,- €.  

 

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 57 

Návrh Obecné zastupiteľstvo obce Seňa berie na vedomie kontrolu plnení uznesení 

z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Číslo: 57 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 57/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 57 

Obecné zastupiteľstvo v SENI 

b e r i e    n a    v e d o m i e  

kontrolu plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

 

Bod č. 4 – Prerokovanie žiadosti o odkúpenie časti parcely (p. Peter Parkanský) 

 

 

 

Predkladatelia:Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 
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Ďalší predkladatelia:  

 

Zápis z rokovania 

Pani starostka otvorila diskusiu k tejto žiadosti. Pán Peter Parkanský požiadal o odkúpenie časti parcely v 

šírke 1 meter, prípadne v šírke 4 metrov z dôvodu, že nehnuteľnosť, ktorú vlastní obec je v schátralom 

stave a ohrozuje jeho majetok. Obec pristúpila k čiastočnej oprave oplotenia. Poslanci sa na pracovnom 

stretnutí touto žiadosťou zaoberali, avšak kým nie je jasné, aký zámer má obec s týmto pozemkom, k 

odpredaju sa nepristúpi.  Jedným so zámerov obce by bolo postaviť priestory na prenájom služieb 

prípadne bytovku pre mladé rodiny. Taktiež bude potrebné odkúpiť od Slovenského pozemkového fondu 

podiel na tejto parcele, čo bude stáť obec nemalé finančné prostriedky. Bezodplatný prevod podielu na 

obec by bol možný len pri výstavbe bytových jednotiek. Do diskusie sa prihlásil  p. Ing. Mikeš, ktorý je 

susedom danej nehnuteľnosti a ktorý opätovne apeloval na bezodkladné riešenie problému s odvodom 

daždovej vody zo štátnej cesty, ktorá znehodnocuje jeho oplotenie. Pani starostka sa daným problémom 

aktívne zaoberá, avšak z časových dôvodov nie je možné urýchliť jeho vyriešenie. Po prečítaní uznesenia 

sa do diskusie prihlásil aj p. Parkanský a vysvetlil poslancom zámer svojej žiadosti o odkúpenie časti 

obecnej parcely.  

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 58 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní neschvaľuje  žiadosť o odkúpenie časti 

obecnej parcely č. 41 zapísanej na LV 379  v katastrálnom území Seňa pre žiadateľa 

pána Petra Parkanského bytom 044 58 Seňa č.183.  

Číslo: 58 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 58/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 58 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní 

n e s c h v a ľ u j e 

žiadosť o odkúpenie časti obecnej parcely č. 41 zapísanej na LV 379  v katastrálnom území Seňa pre 

žiadateľa pána Petra Parkanského bytom 044 58 Seňa č.183. 

 

 

Bod č. 5-  Výročná správa za rok 2022 

 
Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

Zápis z rokovania 

Výročná správa bola poslancom zaslaná elektronicky. Pani starostka vyzvala prítomných poslacov k 

diskusii. Do diskusie sa nikto neprihlásil a tak sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 59 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní berie na vedomie  Výročnú správu za 

rok 2022.  

Číslo: 59 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 
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Uznesenie č. 59/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 59 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

Výročnú správu za rok 2022. 

 

 

Bod č. 6 – Monitorovacia správa za I, polrok 2023.   
 

Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

Zápis z rokovania 

Monitorovacia správa za I. polrok 2023  bola poslancom zaslaná elektronicky. Pani starostka vyzvala 

prítomných poslacov k diskusii. Do diskusie sa nikto neprihlásil a tak sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 60 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schvaľuje Monitorovaciu správu za I. 

polrok 2023.  

Číslo: 60 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 60/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 60 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní 

s c h v a ľ u j e  

Monitorovaciu správu za I. polrok 2023. 

 

 

Bod č. 7 - Rozpočtové opatrenie č.  6/2023 

 
Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

Zápis z rokovania 

Materiál k tomuto bodu rokovania bol poslancom zaslaný elektronicky. Z dôvodu zmeny zákona je 

potrebné vykonať presuny finančných prostriedkov medzi jednotlivými položkami. Pani starostka otvorila 

diskusiu, o slovo sa nikto neprihlásil a tak sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 61 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schvaľuje Rozpočtové opatrenie             

č. 6/2023.  

Číslo: 61 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 
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Uznesenia 

 

Uznesenie č. 61/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 61 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní 

s c h v a ľ u j e 

rozpočtové opatrenie č. 6/2023. 

 

 

 

Bod č. 8 – Schválenie VZN obce Seňa č. 1/2023 o určení školského obvodu 

 

Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

 

Zápis z rokovania 

Pani starostka informovala prítomných, že toto VZN sa prijíma na základe dohody, ktorá bola spísaná 

s obcou Perín z dôvodu, že je dopyt po štúdiu v našej obci a VZN je potrebné prijať z dôvodu preplácania 

cestovného.  

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 62 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní schvaľuje VZN obce Seňa č. 1/2023 

o určení školského obvodu. 

Číslo: 62 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 62/VI/2023 

 

 

Schválené hlasovaním č. 62 

Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní: 

s c h v a ľ u j e 

VZN obce Seňa č. 1/2023 o určení školského obvodu. 

 

 

 

Bod č. 9 – Otváranie predloženej ponuky vo verejnej obchodnej súťaži (pozemok súp. číslo 16)  

 
 
 
Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

Zápis z rokovania 

Obcou Seňa bola vyhlásená obchodná verejná súťaž na odpredaj obecných pozemkov zapísaných na LV 

820 katastrálne územie Seňa, a to  parciel  č. 1468/42 vo výmere 588 m2 , č.1468/91 vo výmere 82 m2 

a č.1468/92 vo výmere 169 m2. 
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Obci Seňa bola doručená jediná ponuka od pána Štefana Kišša, ktorý splnil všetky požadované 

podmienky VOS.  Pani starostka informovala prítomných, že na pracovnom stretnutí s poslancami sa 

dohodli, že túto ponuku prijímajú.  Ponúknutá cena je 50.100,- €.  

 

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 63 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI prijíma ponuku pána Štefana Kišša, nar. 30.03.1971 

trvale bytom Seňa 17, za ponúknutú kúpnu cenu pozemkov v celkovej výške 50.100 €. 

Kupujúci sa zaviazal, že uhradí všetky náklady spojené s prevodom predmetných 

nehnuteľností.  

Číslo: 63 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 63/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 63 

Obecné zastupiteľstvo v Seni  

p r i j í m a  

ponuku pána Štefana Kišša, nar. 30.03.1971 trvale bytom Seňa 17, za ponúknutú kúpnu cenu pozemkov 

v celkovej výške 50.100 €. Kupujúci sa zaviazal, že uhradí všetky náklady spojené s prevodom 

predmetných nehnuteľností. 

 

 
Bod č. 10 –  Žiadosť o stanovisko k ponuke odpredaja pozemku (p. Kné Jaki Szilvia) 

 
 

Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

Zápis z rokovania 

Spoluvlastníci pozemku s parcelným číslom 345/1 s rozlohou 606 m2 ponúkli predmetný pozemok obci 

Seňa na odkúpenie. Pozemok sa nachádza v susedstve kultúrneho domu. Na pracovnom stretnutí poslanci 

požiadali predávajúcich o určenie odkúpnej ceny predmetného pozemku. Vzhľadom na to, že 

spoluvlastníci chcú zadať vypracovanie znaleckého posudku, navrhla pani starostka predmetný bod 

rokovania odročiť.   

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 64 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI schvaľuje odročenie prerokovania odkúpenia pozemku 

s parc. č. 345/1 s rozlohou 606 m2.  
Číslo: 64 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 64/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 64 

Obecné zastupiteľstvo v Seni   

s c h v a ľ u j e  

odročenie prerokovania odkúpenia pozemku s parc. č. 345/1 s rozlohou 606 m2. 
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Bod č. 11 –  Zámer vybudovania parkoviska pri obecnom cintoríne 

 

 

Predkladatelia: 

Meno Funkcia Útvar/Orgán 

Ing. Marcela Gallová starostka OcÚ 

Ďalší predkladatelia:  

 

Zápis z rokovania 

Pani starostka informovala prítomných  o zámere vybudovania parkoviska pri obecnom cintoríne z 

dôvodu častých dopravných kolízií pred budovou MŠ a Obecného úradu, ide o nebezpečný úsek cesty z 

hľadiska bezpečného prechodu detí do škôlky. V budúcnosti plánuje obec vybudovať denný stacionár z 

bývalej budovy skladu CO kde tiež absentujú parkovacie miesta. Aj v  čase pohrebov a sviatkov Všetkých 

svätých a pamiatky zosnulých by nové parkovisko slúžilo občanom. Obec začala jednania ohľadom 

odkúpenia resp. zámeny pozemkov s rod. Fedorovou a rod. Lackovou so zámerom na vybudovanie 

verejného parkoviska. Na pracovnom stretnutí bolo diskutované o viacerých alternatívach, ktoré budú 

ponúknuté súčasným majiteľom pozemku. Pani starostka otvorila diskusiu. Do diskusie sa prihlásil pán 

Ing. Mikeš, ktorý sa informoval o iných vhodných pozemkoch na vybudovanie parkoviska a pani Mgr. 

Fűzyová, ktorá upozornila aj na nevhodnú šírku chodníka, ktorý vedie popri hlavnej ceste a na ktorom sú 

postavené schody do prevádzok zmrzliny a kebabu. Taktiež upozornila na nevhodný stav cesty k 

cintorínu, na ktorej sú kamene a vypadaný asphalt a hlavne počas dažďov sťažuje prechod deťom aj 

starším obyvateľom. Pani starostka informovala, že v budúcnosti je zámer budovania asfaltových ciest v 

obci, leto na tieto jediné nie je možné dostať dotáciu z Európskej únie a tým pádom ich musí obec pokryť 

z vlatných zdrojov. Asfaltovanie cesty smerom k hornej bráne cintorína nebude súčasťou vybudovania 

prípadného  

parkoviska pri cintoríne. Bude to samostatná aktivita.   

 

Hlasovania 

 

 Hlasovanie číslo 65 

Návrh Obecné zastupiteľstvo v SENI po prerokovaní berie na vedomie informáciu 

o plánovanej výstavbe verejného parkoviska. 

Číslo: 65 Schválený: ÁNO Prítomní: 9 Za: 9 Zdržali sa: 0 Nehlasovali: 0 Proti: 0 

 

Uznesenia 

 

Uznesenie č. 65/VI/2023 

Schválené hlasovaním č. 65 

Obecné zastupiteľstvo v Seni po prerokovaní  

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu o plánovanej výstavbe verejného parkoviska. 

 

 

Bod č. 12– Rôzne 

 

Pani starostka informovala  prítomných o doručených žiadostiach občanov, ktoré prejednávala s 

poslancami na pracovnom stretnutí. Ide o tieto žiadosti: 

 

Žiadosť o odstránenie parkovacích zábran pred nehnuteľnosťou č.d. 287 – V lokalite za zdravotným 

strediskom (slepá ulica) požiadalo 9 občanov o odstránenie parkovacích zábran pred nehnuteľnosťou č. 

287 rodiny Tóthovej. Na základe predmetnej žiadosti budeme jednať s rodinou Tóthovou o ďalšom 

postupe. Pani starostka navrhla kontaktovať aj rodinu Tóthovú, aby sa k týmto zábranám vyjadrili. 

Otvorila diskusiu k tejto žiadosti. O slovo sa prihlásil pán poslanec Szabó, ktorý informoval, že sa bol v 

danej lokalite pozrieť. Priestor na parkovanie je tam úzky a autá ktoré prichádzajú sa musia otáčať až pri 

rodinnom dome pána Bačenka. Bolo by vhodné tieto zátarasy zbúrať a vytvoriť na zelenom páse, ktorý je 
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vo vlastníctve obce ďalšie parkovacie miesta a celý priestor by sa rozšíril. Zátarasy nie sú na súkromnom 

pozemku. Pán poslanec Limánek taktiež navrhuje rozšíriť tento priestor o zelený pás a vytvoriť nové 

parkovacie miesta. Pani poslankyňa Langová s návrhom súhlasí, ale obec nemá dostatok zamestnancov, 

ktorí by popri iných pracovných povinnostiach prerábali tento priestor, ani dostatok financií na to, aby si 

objednala túto službu u externých dodávateľov. Celá záležitosť bude prejednaná aj so stavebným úradom. 

Pani starostka navrhla odročiť tento bod rokovania.  

 

Žiadosť o preplatenie kanalizačnej prípojky, ktorú predložil p. Bartolomej Makó. Vzhľadom na to, 

že žiadosť neobsahuje relevantné údaje o realizácii prípojky, obecný úrad vyzval žiadateľa na opravu 

žiadosti o preplatenie.  Žiadosť bude prerokovaná po doplnení žiadosti žiadateľom.  

 
Žiadosť o riešenie odvodnenia cesty z Rómskeho kopca pri č. d. 90  - žiadateľkou je pani Slávka 

Ptáčková. Vzhľadom na momentálnu výstavbu infraštruktúry – cesty a dvoch chodníkov na Rómskom 

kopci, obec vyčlení finančné prostriedky na požadovanú opravu – odvodnenie cesty. Materiál potrebný 

k tejto oprave čiastočne je na sklade a práce sa zabezpečia externým zhotoviteľom.   

 

Obci Seňa bol doručený dňa 1.2.2023 písomný podnet na nutnosť riešenia cintorínskeho oplotenia. 

Ing. Monika Ivanková. Napriek tomu, že oplotenie bolo do vysokej miery  poveternostnými vplyvmi 

znehodnotené, pani starostka informovala, že obec ho nemala   v pláne tento rok ho nahradiť novým 

oplotením, keďže sa uvažovalo s výmenou oplotenia na Fedákovom pozemku zo strany pána 

Parkanského. Žiadosť o opravu eviduje obec už niekoľko rokov, no vzhľadom na zmarenie nášho plánu 

jeho súčasnou žiadosťou, ktorá bola prejednávaná v bode 4, nedôjde k tejto oprave oplotenia.      

    

Vo veci vydania zdravotnej dokumentácie pacientov pre  Zdravie Seňa s.r.o.  

po nebohej Dr. Grittersovej, obec Seňa podala podnet na Krajskú prokuratúru.   A.L.Med s.r.o zdravotné  

karty nechceli vydať a tvrdili, že  prechádzajú do dedičského konania a preto nie je možné s nimi 

manipulovať. Krajská prokuratúra dala upozornenie pracovníkom KSK  vykonať dozor, odstrániť 

protiprávny stav a o prijatých opatreniach upovedomiť prokurátora.    

 
Nezisková organizácia SOPKA požiadala obec o výpožičku časti športového areálu Seňa 507, pozemok 

je v areáli základnej školy. Novou riaditeľkou je pani Mgr. Anna Fűzyová. Žiadosť bola doručená pani 

starostke mailom jeden deň pred konaním obecného zastupiteľstva. Poslanci nemali dostatočný časový 

priestor na zaujatie stanoviska k predloženej žiadosti o výpožičku spodnej časti školského ihriska. Na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva bola prítomná aj pani riaditeľka SOPKA n.o. a informovala poslancov, 

že v poslednom období mali veľmi veľa príležitostí zapojiť sa do projektov, ktoré by revitalizovali 

športový areál t.j. školské ihrisko. Problémom je však to, že každé schválenie projektu je viazané na 

súhlas poslancov obecného zastupiteľstva  a vzhľadom na krátky časový úsek nie je niekedy možné 

okamžite zvolať obecné zastupiteľstvo. Pani riaditeľka navrhla dohodnúť sa na vhodnej komunikácii t.j. 

zasielať výzvy na projekt poslancom prostredníctvom e-mailu a obratom ak je to možné získať ich súhlas 

či nesúhlas. Aby sa SOPKA n.o. mohla o projekty uchádzať je potrebná zmluva o výpožičke.  Údržbu 

spodnej časti školského ihriska má vo veľkej miere na starosti práve SOPKA n.o. Pani starostka uviedla, 

že v prípade zmluvy o výpožičke by obec ako vlastník areálu nemala možnosť vyjadriť sa k projektom, či 

sú pre tento areál potrebné alebo nie a o údržbu ihriska sa stará aj obec prostredníctvom svojich 

zamestnancov napr. školník. K diskusii sa prihlásila aj pani poslankyňa Langová, ktorá nesúhlasí so 

zmluvou o výpožičke na dobu 5 rokov z dôvodu, aby nebola obec blokovaná ak by sa uchádzala o vlastné 

projekty.  Pani starostka uviedla, že nie je problém žiadať o súhlas s konkrétnym projektom v tom 

prípade, ak bude poslancom zaslaná konkrétna požiadavka o čo pôjde a jej prípadná vizualizácia. SOPKA 

n.o. má sídlo v Kultúrnom dome v Seni a pani riaditeľka sa informovala či by nebolo možné prenajať si 

akúkoľvek miestnosť v KD na aktivity, ktoré organizácia plánuje realizovať či už pre deti, alebo seniorov 

tejto obce. Pani starostka uviedla, že po rekonštrukcii KD nemá obec voľnú miestnosť, nakoľko 

miestnosti, ktoré sa tam nachádzajú výlučne slúžia ako skladové priestory pre mobiliár KD (okrúhle stoly, 

stoly, stoličky). Vhodné priestory na prenájom by boli v plánovanej budove komunitného centra, avšak 

projekt jej revitalizácie bol z finančných prostriedkov zrušený. Pani starostka navrhla po konzultácii 

s riaditeľkou ZŠ prenajať si vhodné priestory v ZŠ. Pani riaditeľka SOPKY n.o. túto možnosť vylúčila 

hlavne z časových dôvodov ale aj z dôvodov, že aktivity by boli zamerané hlavne na matky s malými 
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deťmi či seniorov a prostredie školy by bolo aj z časových aj zo zdravotných dôvodov pre tieto skupiny 

nevhodné. Do úvahy by na krátkodobý prenájom pripadali priestory hasičskej zbrojnice. Pán poslanec 

Limánek navrhol zvážiť možnosť prenájmu miestnosti v KD aspoň cez týždeň, pretože KD má slúžiť 

prevažne obyvateľom našej obce viac ako na komerčné záujmy avšak pani starostka túto možnosť 

vylúčila z dôvodu, že KD je veľká budova a pobehovanie detí by nebolo možné kontrolovať. Taktiež po 

týchto akciách je nutné KD poupratovať a v súčasnosti nemáme v KD upratovačku. Pán poslanec Ing. 

Mitro víta aktivity SOPKA n.o. a z pohľadu poslancov apeluje na to, aby sa hľadali možné riešenia 

prenájmu miestností a túto organizáciu je potrebné podporiť v jej činnosti.  K diskusii sa pripojila aj p. 

Eva Horváth s tým, že je naozaj potrebné hľadať riešenia a spôsoby prenájmu pre činnosť SOPKY n.o. 

 

V tomto bode program sa o slovo prihlásil p. Vaško. Opätovne apeloval na ochranu budovy futbalového 

ihriska a jeho drevenej terasy. Pani starostka uviedla, že sa obec uchádza o projekt mobilných hliadok, 

ktoré by mohli monitorovať aj tento priestor a z časti zabrániť vandalizmu neprispôsobivých občanov. 

Mohli by sme získať 4 ľudí na projekt mobilných hliadok.  

 

Pán poslanec Szabó upozornil na suché konáre, ktoré sa skladujú vedľa cesty smerom k rybníku. Bolo by 

vhodné v spolupráci s hasičmi tieto konáre zlikvidovať.  

 
Bod č. 13 – Interpelácia poslancov 

  

Bod č. 14 – Diskusia  

 

Do diskusie sa prihlásil p. Ing. Mikeš a informoval sa, či sa plánuje výstavba parkoviska pred zdravotným 

strediskom. Pani starostka odpovedala, že parkovisko sa plánuje a bude aj asfaltová plocha aj 

zatrávňovače. V súčasnosti čakáme na rozpočet parkoviska.  Pán Ing. Mikeš taktiež upozornil na 

parkovanie autobusov SAD vedľa štátnej cesty a tie potom blokujú výhľad autám a chodcom, ktorí 

vychádzajú na hlavnú cestu z vedľajšej cesty. Pán poslanec Limánek uviedol, že značka zákaz zastavenia, 

prípadne zákaz státia sa v tejto časti nedá osadiť, autobusy parkujú 5 metrov pred prechodom pre chodcov 

čo nie je zakázané. Aby tam autobusy trvalo nestáli pani starostka navrhla osloviť spoločnosť SAD s tým, 

že je potrebné upovedomiť vodičov, aby autobusy parkovali na parkovisku pred hasičskou zbrojnicou 

alebo na parkovisku v obci Kechnec. Pani poslankyňa Čučková upozornila na porušovanie zákazu vjazdu 

automobilom pred základnú školu. Rodičia permanentne vozia svoje deti pred bránu školy. Pani starostka 

požiada riaditeľku školy aby ráno vyslala pred bránu školy službu, prípadne pán poslanec Limánek ako 

príslušník Policajného zboru zabezpečí hliadku v ranných hodinách. Pán Vaško sa pýtal na dôvod 

osadených kuželiek pred predajným stánkom s langošami. Kuželky sú tam z dôvodu ochrany stánku pred 

kamiónmi, nakoľko sa v minulosti stalo, že strieška stánku bola kamiónom takmer zachytená. Pani Mgr. 

Fűzyová upozornila na schodíky k zmrzline, ktoré vo veľkej miere zasahujú do chodníka a sťažujú 

prechod chodcom. Pani starostka bude kontaktovať majiteľa prevádzky, aby našiel vhodné riešenie pre 

vstup do prevádzky a tým sa rozšíril priestor pre chodcov na chodníku. Pani Špaková sa informovala, či 

ceny za prenájom KD budú rovnaké aj v budúcom roku. Pani starostka odpovedala, že bude potrebné 

v budúcom roku poplatky navýšiť avšak nie razantným spôsobom.  

 

 

Bod č. 15 – Záver  
Pani starostka sa poďakovala prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončila rokovanie obecného 

zastupiteľstva.  

 
Menovité hlasovania k bodom rokovania 

 

            

  Meno 2/56 3/57 4/58 5/59 6/60 7/61 8/62 9/63 10/64 11/65 

Estera Čučková ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA  ZA 

Július Domonkoš ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA  ZA 
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Ing. Ondrej Kožej ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 

Silvia Langová ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA  ZA 

Martin Limánek ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 

Ing. Csaba Mitro ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA  ZA 

Bc. Ľudmila Pillárová 

 

ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA  ZA 

Ing. Štefan Puzder  ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA  ZA 

Jaroslav Szabó ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA  ZA 

……………………………… 
  LEGENDA : N – neprítomný, NH – nehlasoval, ZA – hlasoval za, P – hlasoval proti, ZD – zdržal sa, ? – hodnota nie je známa 

 

 

 

 

 

....................................................... 
        Ing. Marcela Gallová 

      

 

Zapisovateľka: 

 

Mgr. Denisa Vašková                                                                    ............................................ 
               

Overovatelia:      

 

Silvia Langová                                                         ............................................... 

  

 

Martin Limánek                                                                              ............................................... 


